



ARKÖSUNDS INTRESSEFÖRENING Protokoll nr 2/2025

Styrelsemöte i Arkösunds intresseförening 2025-02-09

Närvarande: Anders Granqvist, Jonas Albinsson, Veronica Nordmark, Ann Andersson, Anders Carlsson, Dick Petersén, Sebastian Sandberg, Sören Hellman.

Frånvarande; Per Lundblad

Övriga närvarande: N/A

§1 **Mötets öppnande;**

Ordf Anders Granqvist hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.

§2 Den föreslagna **dagordningen** godkändes.

§3 Att jämte ordföranden **justera** dagens protokoll utsågs Sören Hellman.

§4 **Föregående protokoll;**

Protokoll nr 01/2025 från 2025-01-19 lades till handlingarna.

§5 **Musikkvällar;**

- Artister: Samtliga artister är klara, några av avtalen inväntar påskrift.
- Sponsorer: Sponsorgruppen har jobbat på effektivt och tagit fram ett digert material att arbeta vidare på, goda förhoppningar om att kunna uppnå den budget som är satt.
- Konferencierer: Klart för samtliga kvällar.
- Ljud: Sondering av utbudet av leverantörer har gjorts och beslut om att låta musikservice fortsätta även detta år togs, **Dick ansvarar för bokning.**
- Plank: Beslut om att uppföra ett plank vid Kvarnberget i höjd med kiosken togs, detta för att kunna sköta annonsering av sponsorer med mera, måtten bestämdes till 4x3m. **Jonas ordnar med snickare** för uppförande.
- Konsulthjälp för marknadsföring på sociala medier: Beslut om att ta in offert på vad kostnaden skulle bli, **Anders G och Dick ordnar** offert.
- Den frivilliga entrén som tidigare varit från 100kr beslutas höjas till 150kr.



§6 *Möte med kommunen;*

Anders G informerade om det möte som hållits med kommunen och dess näringslivsrepresentanter, en lista på önskemål tas fram där förbättringspunkter listas om hur Arkösund kan bli mera attraktivt.

§7 *Årsmöte;*

- Praktikaliteter: **Ann** skickar ut påminnelse i appen och ombesörjer fika till mötet.
- **Sebastian** ansvarar för framtagande av dagordning till konstituerande möte.

§8 *Talare Valborg;*

- Förslag har inkommit på talare till Valborg och mötet beslutade att uppdra **Jonas** att kontakta de som föreslagits.

§9 *El och vatten på Kvarnberget;*

- Diskussion kring möjlighet att ha utökad kapacitet för el på Kvarnberget, **Dick** uppdras att inköpa en styck byggterminal samt kabel, vidare ansåg mötet att det inte praktiskt eller lagenligt kan motiveras ha rinnande vatten uppe på berget.

§10 *Minigolfbanan;*

- Beslut togs kring att överlåta drift och skötsel åt hotellet på prov under säsongen 2025.

§11 *Shopping inför säsongen;*

- Termosar 5-6st, **Ann**
- Korvtänger, **Ann**
- Häftpistol, **Ann**
- Kylskåp till bakom scenen, **Dick**
- Sopsäckar, **Dick**
- Facklor, **Jonas**
- Ramp till kiosken, **Jonas**
- Tält, **Jonas**

§12 *Övriga frågor-*

- Nyckel till golfboden, en vattningsgrupp startas.
- Tältet som befarades trasigt är efter kontroll okej.
- Parkeringen vid musikkvällar eller andra större arrangemang beslutas att avgiftsbeläggas, hur detta praktiskt skulle kunna genomföras skjuts till kommande möte.



§13 *Kommande möte*

Nästa möte den 1 mars i anslutning till årsmöte i Skärgården. Sebastian tar med fika.

§14 *Mötets avslutning*

Ordförande för mötet tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid pennan
Sebastian Sandberg

Justeras

Anders Granquist

Sören Hellman